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De Kaderdag – een terugblik
René Suiker

Op 11 februari jongstleden had ik de moed verzameld om
weer eens aan een activiteit deel te nemen, nadat ik toch
geruime tijd bijna alles gemist had. En ondanks dat ik niet
de hele middag erbij kon blijven (zoveel laat het lichaam
nog niet toe) was ik er lang genoeg bij om er een artikel over
te schrijven. En deze activiteit was de Kaderdag.

Als één van de vrijwilligers sinds de laatste ALV om te helpen
CompUsers overeind te houden in deze woelige tijden, vond
ik het wel een beetje mijn taak om er ook bij aanwezig te
zijn, maar verder vervulde ik geen formele taken. De men‐
sen die mij kennen, weten dat ik toch mijn mond niet kan
houden, dus bij alle discussies in de zaal was ik ook betrok‐
ken. Maar eerst moet mij van het hart dat de ontvangst hart‐
verwarmend was. Het was goed veel mensen weer te zien.

Kaderdag – wat is dat?

Tijdens de Kaderdag spreken de meest actieve vrijwilligers
met het bestuur over de toekomst van de vereniging en wel‐
ke verbeteringen we zoal kunnen doorvoeren. Voorheen wa‐
ren dat vooral dagen waar veel besproken werd en heel veel
goede ideeën ontstonden, maar waarna vervolgens weinig
met die ideeën werd gedaan. Dit jaar wilde het (vertrek‐
kend) bestuur het iets anders aankaarten, maar ze wilden
ook weten of we na de ontbinding als zelfstandige vereniging
verder willen als interessegroep binnen HCC of dat we ons‐
zelf willen opheffen. De conclusie: nog even verder lezen.

De opening

Ton Valkenburgh opende de bijeenkomst met een korte inlei‐
ding. Hij begon met de best wel volle agenda en gaf ver‐
volgens een update over de stand van zaken t.a.v. de
opheffing als zelfstandige vereniging. Dit proces verloopt
langzaam, maar wel in goede samenwerking. De traagheid is
deels een gevolg van veel personeelswisselingen, maar ook
omdat de ontbinding van een vereniging voor de meeste
betrokkenen compleet nieuwe materie is, waarvoor dus heel
veel uitgezocht moet worden. Inmiddels zijn we een gewone
Interessegroep binnen HCC. We hebben ook een penning‐
meester voor de IG gevonden en hopelijk wordt de benoe‐
ming van Joep Bär tijdens de komende ALV bekrachtigd.
Ton Valkenburgh blijft nog de financiën van de BV bestieren.
Ook wordt de BV ProgrammaTheek overgedragen aan HCC.
De stukken voor de overdracht liggen bij de notaris. De
abonnementenadministratie wordt ook overgedragen aan
HCC (de abonnementen op de SoftwareBus dus). Er wordt
nog gesproken over verschillende migratie‐opties.

De SoftwareBus

De SoftwareBus is sinds januari 2022 onderdeel van HCC, met
Rob Coenraads als eindverantwoordelijke. Er komen nog
steeds abonnees bij, maar er verdwijnen er meer. Het is nog
maar de vraag of de SoftwareBus nog winstgevend kan zijn
en of samengaan met PC‐Active moet worden overwogen.

Ton Valkenburgh opent de bijeenkomst Isja Nederbragt geeft tekst en uitleg over de leeftijdsopbouw
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Vroeger zou dit beschouwd worden als ‘vloeken in de kerk’,
maar onder de huidige omstandigheden zou dit best wel eens
een goede optie kunnen zijn. We kunnen op die manier nog
meer mensen bereiken.

Onze achterban

Isja Nederbragt toonde een overzicht van de leeftijdsopbouw
van onze leden (CompUsers). Hieruit blijkt, dat 10% van onze
leden jonger is dan 60 jaar en 10% van onze leden ouder dan
80 jaar. De helft van onze leden is ouder dan 72 jaar. Tijdens
de Kaderdag waren twee aanwezigen jonger dan 60. Voor
wie zich in de statistieken wil verdiepen:
https://www.compusers.nl/leden/ledenstatistiek
Deze leeftijdsopbouw geeft wel enige verklaring van waarom
we steeds minder actieve leden hebben. Overigens loopt
HCC in deze opbouw vijf jaar achter en de SeniorenAcademie
vijf jaar voor.

Doel van de dag

Het doel van de Kaderdag was om te bepalen óf we verder
willen als IG en zo ja, hoe we dat willen bereiken. En ver‐
volgens, als we activiteiten benoemd hebben, wie gaat zich
dan ook feitelijk inzetten? Want, zoals gezegd, onze ideeën
kunnen alleen kans van slagen hebben als iemand zich ver‐
antwoordelijk voelt voor de uitvoering. De tijd dat het be‐
stuur bepaalt en er genoeg mensen rondlopen voor de uit‐
voering is voor veel verenigingen voorbij en dat geldt zeker
ook voor ons.

De discussies

Er waren in totaal 21 deelnemers aan deze dag, dus dat is
best succesvol te noemen. Er zijn dus ten minste 21 mensen
die hun vrije zaterdag willen opofferen om met elkaar over
de toekomst van CompUsers na te denken en dat geeft toch
moed.

Uit de discussie komt naar voren dat het onderlinge contact
en de uitwisseling van kennis voor iedereen een belangrijk
aspect is van CompUsers. Dit is dan ook een belangrijke
functie van de CompUfair. De overige interessegroepen zijn
daarbij zeer welkom, maar het is vooral voor de leden van
CompUsers. We willen kijken of we de CompUfair zo kunnen
richten dat er nog meer onderlinge contacten mogelijk zijn.
De tafels van de Platforms hoeven ook niet altijd bemand
(m/v) te zijn, want ook de vrijwilligers willen wel eens een
lezing kunnen bijwonen.

Men ervaart dat de contacten tussen de Platforms en de an‐
dere IG’s zich geleidelijk positief ontwikkelen. We wachten

af hoe zich dit verder ontwikkelt, in de vorm van meer
samenwerking of misschien wel fusie. Niets moet, maar we
sluiten ook niets uit.

Dat was ook de belangrijkste teneur van de hele dag, we
gaan verder als IG binnen HCC, we gaan door met CompUfair
met aanwezigheid van andere IG’s en ontwikkelingen gaan
geleidelijk, die worden niet opgelegd. Een probleem blijft de
uitvoerbaarheid, de HOE‐vraag. En daarom beperken we de
ambitie tot één verbeterpunt: communicatie.

HCC!Kennisdag

De HCC!Kennisdag heeft een overlap met de CompUfair,
maar dit wordt niet als een probleem ervaren. Er is geen ge‐
voel van concurrentie (meer) en de doelgroepen zijn ook
enigszins verschillend. Ook hier kunnen we ons presenteren,
niet alleen aan bestaande leden, maar zeker ook aan po‐
tentiële leden. We kunnen met hen in gesprek aan de tafels,
maar ook actiever kennis delen met behulp van lezingen en
demonstraties.

Webinars

Omdat we maar twee CompUfairs per jaar organiseren en
HCC ook maar twee Kennisdagen, is het gewenst dat we
meer contactmomenten met onze leden realiseren. Webinars
bieden een uitgelezen kans om de interactie met (poten‐
tiële) leden te vergroten. Het is dan zaak om niet alleen een
interessant betoog te hebben, maar ook om daar op gepaste
wijze ruchtbaarheid aan te geven. Een duidelijke agenda, en
communicatie niet alleen binnen CompUsers, maar minimaal
HCC‐breed en misschien ook wel daarbuiten. Alle HCC‐leden
moeten ook welkom zijn. We kunnen tijdens het Webinar dan
ook CompUsers en de SoftwareBus actief promoten. We den‐
ken dat alle Platforms een bijdrage kunnen leveren. We
willen ook graag dat de presentaties ruim op tijd gereed
zijn, zodat ze nog voor het feitelijke event inhoudelijk ge‐
toetst kunnen worden. Webinars moeten ook opgenomen
worden, zodat ze later online beschikbaar kunnen komen.

We willen naar een planning voor de Webinars, zodat we een
jaaragenda kunnen voorbereiden. Deze hoeft nog niet alle
details te bevatten, het kan zelfs de interesse aanwakkeren
als de agenda regelmatig een update krijgt. Bijvoorbeeld
Platform WebOntwerp geeft een Webinar in oktober, dat
kunnen we in januari al online zetten, maar dan hoeven we
nog niet te weten hoe we dit gaan invullen. In maart kunnen
we dan publiceren dat het Webinar over Joomla zal gaan. En
in mei vertellen we dan wie het geeft en wat de exacte
datum zal zijn. En zo kunnen mensen op de site zien wat er
te gebeuren staat. Uiteindelijk willen we dus alle Platforms
een bijdrage laten leveren en we vinden ook dat, behoudens
juli en augustus, er elke maand voor onze leden wel iets te
doen moet zijn.

Website

Onze huidige website voldoet prima aan onze wensen. Er is
geen directe aanleiding om met spoed naar de HCC‐Joomla‐
template over te gaan. Laat eerst HCC de nieuwe template
maar uitrollen, de kinderziektes eruit halen en intussen kij‐
ken wij of alle door ons benodigde functionaliteit ook in de
Joomla‐template beschikbaar is. Zo niet, dan proberen we
dat via HCC te regelen.

Op termijn verwachten we wel dat we aansluiting vinden,
omdat dit de beheerlast wel zal reduceren. Maar ook hier
geldt dat we kiezen voor de weg der geleidelijkheid en niets
gaan forceren. Er is geen noodzaak voor en onze site voldoet
technisch gezien zeer goed. Wel mogen de platforms voor
meer content zorgen, maar dat wordt in een Joomla omge‐
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ving ook een uitdaging. Ten aanzien van de overgang naar
Joomla leggen we op dit moment de actie bij Hans Lunsing.
Verder wordt er ook concreet nagedacht over een soort
‘startpagina’ met uitgebreide zoekmogelijkheden.

SoftwareBus

De SoftwareBus wordt nog steeds gezien als ons kroonju‐
weel. Het blijft een uitdaging om voldoende kopij aange‐
leverd te krijgen, en dat lukt elke keer weer. We hebben een
trouwe basis van auteurs, maar nieuwe blijven welkom. Door
onze goede relaties met andere IG’s is het ook wel eens
mogelijk iets door te plaatsen. Dat kan van hen naar ons,
maar andersom komt ook met enige regelmaat voor. Als we
eventueel fuseren met PC Active willen we er wel voor
waken, dat de bijdragen van CompUsers/SoftwareBus van
het bekende niveau blijven.

Conclusies

Al met al trokken we met elkaar een aantal conclusies:

1. CompUsers gaat door als interessegroep.

2. De CompUfairs zijn de kern van CompUsers en gaan
door.

3. HCC!interessegroepen blijven welkom op onze
CompUfairs en worden actief uitgenodigd. Dit voor
de bevordering van de onderlinge relaties.

4. Interactie tussen (onze) platforms en (HCC!) IG’s
ontwikkelt zich geleidelijk. We hoeven niet in
elkaar op te gaan, maar het mag wel. Bij voorkeur
werken we intensief samen.

5. We pakken één verbeterpunt aan, te weten onder‐
ling contact en dat gaan we echt bevorderen door
het aandacht te geven.

6. We gaan ons duidelijk profileren naar de buiten‐
wereld én HCC in wat we doen.




